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Co se to s vámi stalo?
litterate.cz/co-se-to-s-vami-stalo

Původně jsem měl připravený jiný článek, ale když se včera strhla

taková pěkná smršť kolem pětibojaře a člena olympijského výboru

Davida Svobody, který obhajoval účast ruských a běloruských

sportovců na olympijských hrách, tak se k tomu také vidlácky

vyjádřím. Ono to totiž krásně ukazuje, jakou tu máme svobodu slova

a demokracii.

Nejprve krátce shrnu situaci:

David Svoboda v televizi řekl, že schvaluje účast ruských a

běloruských sportovců na olympijských hrách, protože sportovci by

prý neměli být diskriminováni na základě politického postoje. Pak si

ještě dovolil říci, že olympijská charta už nikoho nezajímá a chvilku

se v těch svých projevech trochu motal, protože není rétor, ale

sportovec.

A pak otevřelo peklo chřtán. Pustila se do něj Černochová, u Šafra

hned zaznělo, že by ho (hajzla) měli zavřít, okamžitě z toho bylo

schvalování genocidy na Ukrajině (která se podle OSN neděje).

Ozvala se celá řada známých osobností podle hesla „žvaním, tedy

jsem“ a také si do Svobody pořádně kopli, řekl bych že na Dukle už

teď mají celou řadu dopisů a mailů, které žádají Svobodovo vyloučení
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podle hesla „psům psí smrt“ a nakonec se ozval sám David Svoboda a

napsal, že není na špatné straně, že neměl svůj den a že to tak

nemyslel.

Nebojte se, nejsem na špatné straně…

Nechci do toho Davidovi Svobodovi kecat, ale Davide, fakt se ti chce

být na straně, která spustí hysterii z jednoho tvého rozhovoru,

protože jsi se nešťastně vyjádřil? Fakt jako stojíš o společnost lidí,

kteří se do tebe pustí jen proto, že jsi zastával stejný postoj jako

předseda mezinárodního olympijského výboru Thomas Bach? Ano,

Bach včera odsoudil evropské politiky, že chtějí bránit účasti ruských

a ukrajinských sportovců na olympiádě.

Nemluvě o tom, že teď už máš Davide stejně cejch a už ti to nikdo

neodpáře. Navěky už pro ně budeš podezřelý dezolát s ještě

podezřelejšími názory, už nikdy nebudeš dostatečně spolehlivý a

napříště už ti neprojde, pokud se budeš ještě méně odchylovat od

celospolečnského kartouzovského koncenzu, kterému oni říkají

pravda. Jako, fakt se ti chce, už si nafurt dávat pozor na jazyk a

přemýšlet, jaký máš vlastně názor a starat se, aby nebyl závadný?

Fakt chceš sloužit v armádě a pod minstryní, která kvůli jednomu

tvému názoru úplně zapomene na tvoji úspěšnou reprezentaci České

republiky v zahraničí? Chceš být na správné straně, která kvůli tvým

několika větám vygumuje všechno to, co jsi udělal pro dobré jméno

této republiky ve světě a klidně proti tobě spustí šafrův hlavní

sračkomet značky JXD na plné pecky?

Co se to s vámi lidi stalo? Jak můžete něco takového považovat za

správnou stranu? Oni tě začnou mazat hnojem, že sis dovolil říct, co

si myslíš a ty se musíš tvářit, jako by to byla cukrová vata. Oni Tě

tahají stokami, pomlouvají tě, plivou na tebe, dehonestují tě, kopou a

nenávidí a ty se jim ještě omlouváš… Jako fakt si myslíš, že taková
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pakáž tvojí omluvu přijme? Fakt si jako myslíš, že tě ještě někdy

budou považovat za sobě rovného? Fakt si myslíš, že už nebudeš

napořád muset předvádět rituální tanečky, že jsi nezbloudil?

Promiň, ale u nás by ti bylo líp. Podívej na mě. Já klidně můžu říci, že

je Babiš dobrý politik… sice mu to fůra mých čtenářů nevěří a

nemyslí si o Veľkém Bocianovi nic dobrého, ale nikdo nevolá po mém

lynčování. Mohu klidně říci, že západní kultura je vyspělejší než

východní. U hromady lidí to vyvolá pobavený úsměv, ale nikdo

nebude telefonovat Putinovi, aby mě udal. Nikdo nebude dělat

petice. U nás se může říkat, že Jindra Rajchl je dobrej, ale také je tu

běžně slyšet, že není. U nás se může říkat, že Okamura je politický

podnikatel i to, že je jediný bojovník za naší svobodu. U nás se může

říkat, že Putin válku vyhraje i to, že jí prohraje. Jediné, co se stane, je

debata.

Jak můžeš žít bezi tou udavačskou bandou, která by nejraději zavřela

každého, kdo má jen trochu jiný názor a tvrdě pracují na to, aby

takové věci mohli dělat. Jak můžeš žít mezi lidmi, kteří za každou

drobnou odchylku v názoru klidně vyženou z ovčince své vlastní

věrné? Jak můžeš tvrdit, že jsi na správné straně, když tebe

samotného ta správná strana polila dehtem a vyválela v peří?

Nebo jsou v tom prachy a dobré bydlo?

Když se sračkomety z Novinek pustily do mě, seděl u mě jeden (teď

už) bývalý kamarád, vyjádřil mi morální rozhořčení nad tím, co píšu

a pak se mě hodinu ptal, jestli jsem připraven na to, že na mě mohou

poslat policajty a udělat mi domovní prohlídkou ostudu na celý

Vidlákov. Že mě mohou popotahovat po soudech za mé názory? Že

mi mohou zabavit peníze, obstavit účet a existenčně mě odříznout,

jestli jsem ochoten tohle riskovat pro svůj názor… Vůbec mu nedošlo,

že mi popisuje praktiky policejního státu, kterému on ale bezmezně

důvěřuje a stará se, aby byl na té správné straně.

Odplivnout se mi chtělo…
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Jak můžete nevidět, co se to s vámi stalo? Proč si to tak ochotně

necháváte líbit? Jak můžete toužit patřit do společnosti, která vás

odkopne za názor, že někdo patří na olympiádu? Jak se ti může líbit,

že tě hned obviní ze schvalování genocidy? Dávají ti do držky a ty jim

poníženě děkuješ. -Jsi olympijský vítěz, hrdina, chlap, který byl v

něčem nejlepší na světě… a teď se plazíš před podřadným pisálkem,

který se dokázal profetovat do šafrovy žumpy a pokoušíš se dokázat,

že ti křivdí, že jsi naopak uvědomělej a na správné straně.

Chci vidlácky poděkovat všem mým dezolátským čtenářům. Díky za

to, že mohu kopat za Rajchla, Babiše, Okamuru, Majerovou, Havla,

Vrabela, Štěpánka a další. Díky, že je naopak mohu i kritizovat,

pokud podle mě udělají nějakou blbost. Díky, že mohu mluvit o

Trumpovi, Orbánovi, že mohu Babišovi pochválit Macrona a že také

mohu říct, že francouzský prezident je panák. Vím, že bych před vámi

mohl pochválit i Bidena a nikdo by mě nezatratil. Už rok říkám, že

Rusko zaútočilo na Ukrajinu. Nikdy jsem neřekl opak… a vy jste to

bez problémů vzali.

Díky, že když nesouhlasíte, tak prostě přinášíte argumenty a

diskutujete. Díky, že je mi dovoleno se mýlit, že mohu přijít i s

pěknou kravinou, aniž byste mě hned udávali. Díky, že mohu mluvit,

jak mi zobák narostl, že mohu psát, jak chci, že mohu podporovat

koho chci a naopak zatracovat koho chci.

Ano Davide, mezi dezoláty je svoboda slova. Skutečná svoboda. Mezi

dezoláty mohu říkat, co chci. Udávají mě jen Cempeři. A to bys

nevěřil… když jsme se dezolátsky potkali na Václaváku, byl to moc

fajn pocit. My dezoláti se za názor neudáváme a nespouštíme

hnojomety, když si někdo myslí něco jiného, než my. My dezoláti

nerozkopáváme pravdě a lásce volební stánky. Oni nám jo. My

dezoláti nechodíme pískat na své politické odpůrce. Oni na nás jo.

My dezoláti si nemyslíme, že jsme sežrali všechnu moudrost. Praha a

láska jo.
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